
 

SPØRGSMÅL NR.  S 1838 

§ 20-SPØRGSMÅL TIL SKRIFTLIG BESVARELSE 

Til: Skatteministeren 

Dato: 11. september 2014 

Stillet af: Eva Kjer Hansen (V)  

Er det fortsat ministerens ambition at indføre en flyafgift, som det var i 2011?  

(Spm. nr. S 1838). 

Begrundelse 

Der henvises til ministerens udtalelse af 3. september 2011: 

»Socialdemokraterne vil indføre en flyafgift for at tilskynde mere klimavenlige 

transportformer som tog.« Kilde: http://www.benny-

engelbrecht.dk/2011/09/skal-en-hummer-afgiftsfritages/. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 

Den 11. september 2014 

 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til 

spørgeren på 

Eva.Kjer.Hansen@ft.dk, 

atle.sommer@ft.dk, vjelr@ft.dk og til 

Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

 2013-14
S 1838 
Offentligt


